

港口設施符合聲明書

STATEMENT OF COMPLIANCE OF A PORT FACILITY

聲明書編號：SOCPF-14-2201

Statement Number

依據國際船舶與港口設施保全章程（ISPS 章程）第 B 篇之規定核發

Issued under the provisions of Part B of the

INTERNATIONAL CODE FOR THE SECURITY OF SHIPS AND OF PORT FACILITIES (ISPS CODE)

中華民國政府

The Government of the Republic of China

港口設施名稱：和平工業專用港

Name of the Port Facility The Industry Harbor of Hoping

港口設施地址：中華民國花蓮縣秀林鄉和平村和工五路 6 號

Address of the Port Facility NO.6,HOGONG5THRd,HO-PING VILLAGE,SHOLIN HUALIEN,TAIWAN,R.O.C.

茲證明本港口設施經查證符合公約第 XI-2 章與船舶與港口設施保全章程（ISPS 章程）第 A 篇之規定，且本港口設施依據經認可之港口設施保全計畫操作。本計畫是用下列船舶：

THIS IS TO CERTIFY that the compliance of this port facility with the provisions of chapter XI-2 and part A of the International Code for the Security of Ships and of Port Facilities (ISPS Code) has been verified and that this port facility operates in accordance with the approved port facility security plan. This plan has been approved for the following (delete as appropriate):

~~客船 Passenger ship~~

~~高速客船 Passenger high speed craft~~

~~高速貨船 Cargo high speed craft~~

~~散裝船 Bulk carrier~~

~~油輪 Oil tanker~~

~~化學液體船 Chemical tanker~~

~~氣體載運船 Gas carrier~~

~~海上移動式鑽探平台 Mobile offshore drilling units~~

~~非上述之貨船 Cargo ships other than those referred to above~~

~~重件船 Heavy Cargo Carrier~~

本聲明書有效期至 _____，但須接受查證（如背面所示）

This Statement of Compliance is valid until _____ June 6,2024 _____,subject to verifications (as indicated overleaf)

核發地點 Issued at _____ Taipei _____

核發日期 Date of issue _____ June 7,2019 _____

經濟部部長

Minister of Ministry of
Economic Affairs

(Official seal)

正式授權官員簽名

(Signature of the duly authorized official)

查 證 之 簽 署

Endorsement for verifications

中華民國政府已認可本聲明書經由年度強制查證或不定期查證保持其有效性。

The Government of the Republic of China has established that the validity of this Statement of Compliance is subject to the mandatory annual or unscheduled verifications.

茲證明依據 ISPS 章程第 B 篇第 16.62.4 節施行之查證，認為本港口設施符合公約第 XI-2 章及 ISPS 章程第 A 篇之規定。

THIS IS TO CERTIFY that, during a verification carried out in accordance with paragraph B/16.62.4 of the ISPS Code, the Port Facility was found to comply with the relevant provisions of chapter XI-2 of the Convention and Part A of the ISPS Code.

第 一 次 查 證
1st VERIFICATION

簽 名 Signed :

授權官員簽名
(Signature of authorized official)

地 點 Place :

日 期 Date :

第 二 次 查 證
2nd VERIFICATION

簽 名 Signed :

授權官員簽名
(Signature of authorized official)

地 點 Place :

日 期 Date :

第 三 次 查 證
3rd VERIFICATION

簽 名 Signed :

授權官員簽名
(Signature of authorized official)

地 點 Place :

日 期 Date :

第 四 次 查 證
4th VERIFICATION

簽 名 Signed :

授權官員簽名
(Signature of authorized official)

地 點 Place :

日 期 Date :